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1. Opmerkingen vorige verslagen 
 
Geen. 
 
 

2. Aanpassing circulatie Bospoortbrug 
 
Koen stelt doelstellingen voor vanuit de meerjarenbegroting, uitgaande van STOP principe en rekening 
houdend met de verschillende toekomstige ontwikkelingen (infrastructuur en ruimtelijk).  
Zie presentatie “Presentatie_20220314.pptx” 
 
Een concreet plan ligt er nog niet, dat wordt voorzien de komende maanden. Uitvoering zou mogelijk in 
augustus of december 2022 gebeuren (na openstellen Zuidbrug), plan dient wel compatibel te zijn voor 
toekomstige wijzigingen. 
 
“Tijdelijke” flankerende maatregelen i.k.v. de werken aan de kanaalbruggen kunnen mogelijk behouden 
blijven (ontdubbeling N6, knip Zuster Bernardastraat en Arkenvest enkel lokaal verkeer (en 
vergunningshouders). Mee te bekijken. 
 
Scenario’s die in juni 2021 werden voorgesteld, zullen terug opgevist en opgefrist worden en voorgesteld 
aan het platform. Dit wordt geagendeerd op een volgend overleg. 
 
 

3. Toegang Bospoortbrug voor minder mobiele mensen 
 
De nieuwe Bospoortbrug zal, bij passage van een schip, opgehaald worden en geen doorgang mogelijk 
maken (voor geen enkel verkeer) met uitzondering van voetgangers door middel van trappen. Minder 
mobiele mensen, mensen met (kinder)karren, met (elektrische) fietsen, zullen daar niet of minstens heel 
moeilijk over geraken. 
 
Op vorig platform is al gepleit dit te herzien en toch ten allen tijde doorgang mogelijk te houden ook voor 
minder mobiele mensen. 
 
Dirk stelt daarvan een plan voor met twee alternatieven voor een voetgangers- en fietserspasserelle: een 
noordelijke en zuidelijke ligging t.o.v. Bospoortbrug. 



 
 
Noordelijke variant biedt tal van voordelen: ligt op de looproute van/naar station, lijkt technisch mogelijk 
(mits stukje inname Willamekaai, maar daar lijkt toch wel plaats voor zeker als je rekening houdt dat op 
dat moment de Willamekaai autoluw tot bijna autovrij zal zijn), helling blijft beperkt tot 4% en dit voor 
een lengte van 38m (helling kan ook nog iets korter mits naar 5% wordt gegaan, hetgeen nog steeds 
binnen de norm blijft). 
Ten opzichte van het stationsplein is het hoogteverschil naar schatting ongeveer 1 meter en dit kan dus 
op verschillende manieren afgewerkt en geïntegreerd worden, zodat dit architecturaal een geheel vormt. 
Fietssnelweg zal desgevallend een stuk op het stationsplein moeten komen, technisch lijkt er geen 
bezwaar, opletten wel voor attracties (schaatsbaan, kermis,…) dat op dat moment de fietssnelweg niet 
geblokkeerd geraakt. 
 
Zuidelijke variant is technisch onhaalbaar omwille van de toegankelijkheid voor hulpdiensten naar 
jaagpad langs kanaal. 
 
Stad heeft het voorstel van de noordelijke variant aan de Vlaamse waterweg overgemaakt. 
 
Advies: Mobiliteitsplatform ondersteunt dit plan van een noordelijke variant. Dit ligt op de looproute en 
kan architecturaal mooi ingepast worden in het stationsplein. Aandacht moet er zijn voor de passage van 
de fietssnelweg. 
 

 
4. Aansluiting Vogelpers met Zuidbrug 

 
Vier oplossingvarianten: 1) enkel uit (verplicht rechtsaf); 2) enkel uit (in 2 richtingen); 3) rechts in, rechts 
uit; 4) Linksuit, rechtsuit. Het college heeft op een 11/3/2022 beslist voor oplossing 3 (rechts in, rechts uit) 
en aanpassing rotonde in de Prinses Paolalaan. 
 
Reacties: 

 Dit biedt wel een oplossing voor sluipverkeer richting A8, niet voor verkeer richting centrum. 
Globaal zal het wel iets rustiger worden in de wijk daardoor. 

o Antw: op lange termijn, na herinrichting van de A8, zal alle verkeer van de A8 
losgekoppeld worden van deze wijk. Dit zal weliswaar nog een tijd duren alvorens de 
uitvoering hiervan gestart wordt. 

 



 Aan het kruispunt met de Vogelpers lijkt dit wel een logische inrichting (rechts in, rechts uit), 
doch is de vraag of dit niet beter op een grotere schaal (bijv. met éénrichtingslussen) was 
bekeken. 

o Antw: circulatiemaatregelen zijn bekeken maar niet weerhouden wegens meer nadelen 
dan voordelen. 

 
 Opletten voor mogelijk verschuiven van het probleem naar kruispunt Sint-Rochusstraat x 

Vandenpeerenboomstraat:  
o Antw: dit zal bekeken worden bij verdere inrichting van dit kruispunt, indien nodig zal 

deze collegebeslissing teruggedraaid worden. 
 

 Linksafslagverbod moet ook fysiek onmogelijk gemaakt worden, niet enkel met belijning, anders 
wordt dit toch genegeerd. 

o Antw: dit is voorzien in de collegebeslissing. 
 

 Fietsers zullen wel linksaf kunnen. Ontwerp moet nog aangepast worden daaraan. 
 
  
 
Volgende vergadering: 
Maandag 9 mei 2022 om 19u30 


